
Suomen Jousiampujain Liitto ry                 PÖYTÄKIRJAOTE 
 
2018 Hallituksen 9. kokous, etäkokous Skype 
26.11.2018 klo 18:30 
 
Paikalla: Petteri Alahuhta, Jani Savilampi, Mika Savola, Harri Verho, Juuso Heikkilä, Matti 
Aaltonen, Ensio Lehto, Seppo Rannikko, Juhana Rüster (toiminnanjohtaja) ja Tuire Kourula 
(hallitus 2019), Marja Raisamo 
 
Poissa: Susanna Laamanen, 
 
Skype-linkki: https://join.skype.com/kz7UwjSlnKRX 
 
1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Petteri Alahuhta avasi kokouksen klo  18:30 
 
2. Läsnäolijoiden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan vahvistaminen 
Edellisen kokouksen pöytäkirja lähetetty hallitukselle vahvistettavaksi 23.11.2018 
 
Päätösesitys: Pöytäkirja vahvistettiin. 
 
4. Ilmoitusasiat 

- OKM:n hakemuksen valmistelu käynnissä. Hakemus lähetetään OKM:n 27.11.2018 
- VOK3 taitoseminaari tulevana viikonloppuna 
- VOK1 kurssi edellisellä viikonloppuna 
- Vuonna 2019 pidetään VOK1 ja VOK2 

 
5. Sähköpostipäätösten vahvistaminen 

-  
 
6. SJAL syyskokouksen päätökset 
SJAL:n syyskokous pidettiin 27.10.2018 Turussa. Kokouksessa hyväksyttiin hallituksen 
esitys toimintasuunnitelmaksi ja talousarvioksi. Hallitukseen valittiin uutena jäsenenä Tuire 
Kourula Pohjan jousesta. Ensio Lehto, Jani Savilampi ja Matti Aaltonen valittiin uudelle 
2-vuotiskaudelle.  
 
 
7. Vuoden jousiampujavalinnat 
Keskustelua vuoden jousiampujavalinnoista 
 
Valinnat julkaistaan Riihimäen SM-kisojen yhteydessä. 
 
 



8. Kilpailujärjestelmän kehittäminen 
Keskustelu kilpailujärjestelmän kehittämisestä. mm. Matalan kynnyksen kilpailutoiminnan 
kehittäminen aikuisille , seurojen vastuuttaminen junioreiden kilpailukynneksen 
madaltamisessa 
 
 
9. Muut asiat 

a) Jousiammunnan markkinointi ulkomaille - esim. Yöttömän yön kisa esim.. 
Rovaniemelle - Kohderyhmänä esim eurooppalaiset harrastajat. Asia hallitukselle 
mietintään.  

b) Hallikisojen tilan riittävyys ammuntaviivalla. WA:n säännöissä minimi on 80 cm, mutta 
kansallisissa kisoissa käytännössä pienempi. Ammuntaviivalla on ahdasta. Miten 
voidaan parantaa? Ensio on yhteydessä tuomarineuvostoon. Pyydetään heiltä 
kannanottoa asiaan.  

c) Matalan kynnyksen kilpailutoimintaa nuorille. Voidaanko järjestää esim. alueellisesti 
nuorten harrastuskisoja myös viestinnällisiin tarkoituksiin.  

d) SM-viikko kesällä 2019. Alustavasti päätettiin osallistua kesän 2019 tapahtumaan. 
Maksu tapahtumasta 2000 - 2500€. Päätettiin osallistua vuoden 2019 SM-viikon 
tapahtumaan.  

e) Tauluammunnan SM2020 juniorikisa päätettiin myöntää Seinäjoen jousijussit ry:lle 
 
 
10. Seuraavat kokoukset  
 
17.12.2018 klo 18:30? 
 
 
11. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20:26 
 
 
Puheenjohtaja () Sihteeri () 
 
 


